
Schriftelijke vragen (artikel 40 van het reglement van Orde) fractie Water Natuurlijk 
Datum: 04-01-2019 
Onderwerp: Deltaplan Biodiversiteitsherstel 
 
 
Aan de voorzitter van het AB HDSR, 
 
Op 19 december 2019 hebben 19 partijen – afkomstig van kennisinstituten, 
landbouworganisaties, natuur- en milieuorganisaties, bedrijven en een bank – het Deltaplan 
voor Biodiversiteitsherstel in Nederland gepresenteerd. Hoofddoel is een Nederland met een 
rijkere en gevarieerdere natuur: https://www.samenvoorbiodiversiteit.nl/.  
 
Aanleiding is de snelle achteruitgang van de voor natuur en voedselketen zo cruciale 
insectenpopulaties, zoals ook in ons Algemeen Bestuur afgelopen jaar diverse malen aan de 
orde is geweest. De opstellers van het Deltaplan constateren dat het voor het gewenste 
herstel noodzakelijk is om samen te werken. De kern van de aanpak draait om het 
versterken van de 5 succesfactoren (draagvlak, verdienmodellen, wet- en regelgeving, 
kennis & innovatie, samenwerking gebied). De gezamenlijke inspanning richt zich op het 
verminderen van de drukfactoren en bedreigingen (vermesting, verdroging, verzuring, 
vervuiling en versnippering). In het Deltaplan staan een aantal concrete acties geformuleerd. 
 
De in het Deltaplan samenwerkende partijen roepen de rest van Nederland en nadrukkelijk 
ook de overheden op om daaraan mee te werken. Niet alleen door het uitspreken van steun, 
maar vooral ook door aanvullende ondersteunende en stimulerende acties. 
 
De fractie Water Natuurlijk ondersteunt die oproep van harte en wil hierover graag de 
volgende vragen stellen:  
1. Bent u bekend met het op 19 december verschenen Deltaplan voor 

Biodiversiteitsherstel?  
2. Deelt u de mening dat de oproep prima aansluit bij de eerder gevoerde discussies in ons 

bestuur en de door het college gedane toezeggingen om de biodiversiteit te verbeteren? 
Zo nee: Waarom niet? 

3. Deelt u de mening dat overheden en dus óók het waterschap niet mogen ontbreken in de 
lijst partijen die deelnemen aan het Deltaplan?  
Zo nee: Waarom niet? 

4. Bent u van plan gehoor te geven aan de oproep in het Deltaplan Biodiversiteitsherstel en 
HDSR aan te melden als deelnemende partij? 
a. Zo nee: Waarom niet?  
b. Zo ja: Kunt u aangeven met welke concrete actie(s) HDSR wil bijdragen aan het 

Deltaplan Biodiversiteitsherstel? Zijn dit acties die al lopen cq in de planning zitten of 
ziet u in het Deltaplan aanknopingspunten voor aanvullende acties? 

5. En voortbouwend op een ja: Wat betekent dit voor de communicatie en de samenwerking 
met alle belanghebbenden in ons gebied? 

6. Bent u bereid in Unieverband en richting provincies en gemeenten in HDSR-gebied ook 
andere overheden aan te sporen actief mee te werken aan het Deltaplan 
Biodiversiteitsherstel?  
Zo nee: Waarom niet? 

 
Onze fractie zou het waarderen als de antwoorden op deze vragen voorafgaand aan de 
eerstvolgende commissievergadering van SKK beantwoord kunnen worden.  
 
Hoogachtend,  
 
Harmke van Dam, 
fractie Water Natuurlijk.  

https://www.samenvoorbiodiversiteit.nl/

